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Protokół Nr 57/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 12 kwietnia 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

5. Kwiatkowski Leszek – Przedstawiciel Firmy Usługowej Rehabilitacja Leszek 

i Małgorzata Kwiatkowscy Spółka Cywilna 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Aktywizacja świetlic – informacja z GOKSiR. 

3. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2021 rok.  

4. Informacja z działalności Przedszkola "Leśna Kraina" i punktów przedszkolnych 

w gminie Dąbrowa Biskupia.  

5. Rehabilitacja w gminie - rodzaje zabiegów i funkcjonowanie. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 12.00 

otworzyła posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
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Ad 2. Aktywizacja świetlic – informacja z GOKSiR. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił powyższy temat.  

W roku ubiegłym zajęcia w świetlicach odbyły się w lipcu po kilka godzin tygodniowo w danej 

wsi. W niektórych sołectwach zajęcia odbywały się na boisku. Zastanawiamy się czy zajęcia 

w świetlicach realizować również w tym roku, z uwagi na niską frekwencję w niektórych 

sołectwach. Może lepiej skupić się na jednorazowych piknikach we współpracy z sołtysami. 

Trudno jest mi teraz powiedzieć, na co nam budżet pozwoli. W roku ubiegłym do pomocy 

mieliśmy stażystów, więc zobaczymy jak będzie w tym roku. Planujemy zorganizować 

spotkanie seniorów, jednak w innej formie tzw. „kawiarnianej”, żeby było przyjemnie. Wiem, 

że jest to spory nakład pracy, jednak chcemy się wyróżniać na tle innych. Obecnie mamy 

problem, ponieważ spaliły nam się kolumny z uwagi na nieprzystosowaną instalację, a koszt 

zakupu nowych to ok. 20 000,00zł.  

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Czy to jest sens, żeby Pani Irenka przebywała w Dworku 

w Parchaniu dwa dni, skoro tam nikt nie przyjeżdża? Jakie są jej tam obowiązki? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Jest tam dwa razy w tygodniu, bo taki był wymóg. Pani Irenka 

w obecnej chwili porządkuje teren na zewnątrz, poza tym sprząta w środku obiektu. Czasem 

jest tak, że muszę ją zostawić w GOKSiR, z uwagi na brak pracowników.  

Radna Aneta Ebekozien – Uważam, że lepszy efekt byłby, gdyby pojechała grupa w jeden, czy 

dwa dni i zrobiła te porządki, ponieważ jedna osoba tego nie ogarnie porządnie, a siedzenie 

bezczynnie nie ma sensu.  

Pan Ryszard Modrzejewski – poinformował o propozycji z Urzędu Wojewódzkiego, żeby 

nasza gmina obsłużyła 29.04.202 r. uroczystość wręczenia nagród laureatom ubiegłorocznego 

konkursu z okazji 11 listopada. Mielibyśmy przygotować catering, wystrój oraz część 

artystyczną. Myślałem tu o zaangażowaniu Stowarzyszeń i Zespołu ludowego 

„Radojewiczanie”. Jednak nie wiem czy damy radę to zorganizować.  

Radna Wiesława Posadzy – Uważam, że byłaby to fajna promocja gminy. Więcej takich okazji 

może nie być.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2021 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Poinformowała, że na materiały remontowe ogółem na wszystkie świetlice wydano 

5 401,35 zł, za wodę i ścieki – 1 139,88 zł oraz za energię 31 000,94 zł. Sołectwa z funduszu 

sołeckiego przeznaczyły kwotę 78 719,58 zł na wyposażenie i remonty w świetlicach.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Nie było pytań do powyższego tematu.  
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Ad. 4. Informacja z działalności Przedszkola "Leśna Kraina" i punktów przedszkolnych 

w gminie Dąbrowa Biskupia. 

Członkowie komisji zapoznali się z materiałami przygotowanymi przez Dyrektorów Szkół 

dotyczącymi powyższego tematu.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Komisja nie miała pytań do przesłanego materiału.  

Ad. 5. Rehabilitacja w gminie - rodzaje zabiegów i funkcjonowanie.  

Pan Leszek Kwiatkowski – poinformował, że rehabilitacja prowadzona jest przez dwóch 

rehabilitantów. Zabiegi oferowane przez punkt, przewidziane w ramach NFZ to min. laser, 

krioterapia, lampa solux, ultradźwięki oraz masaż pneumatyczny. Jest też możliwość 

skorzystania z tych zabiegów prywatnie, po godzinach pracy. Zabiegi odbywają się codziennie 

w poniedziałki, środki i piątki od 8:00 do 15:30, a we wtorki i czwartki od 10:30 do 18:00.  

Jest problem z pracownikiem na stanowisko rehabilitanta, gdyż NFZ wymaga tytuł magistra. 

Poprzednio były studnia dwustopniowe - dużo jest rehabilitantów licencjatów, a ludzie 

kończący pełne studnia, z uwagi na zarobki wybierają inne stanowiska pracy.  

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 12 kwietnia 2022 r., godz. 14.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


